
  

 

   

 

Rondvraag gemeenteraad 28 juni 2021 

1. De meeste inwoners van de Wolfstraat en de Werfstraat zijn ontevreden over hoe de bermen erbij 

liggen: bij regenval schuift aarde van de berm, gezaaid gras is niet deftig gebeurd, bermen liggen 

niet vlak. Het bestuur heeft tot nog toe beweerd dat dit in orde zal gebracht worden maar er is 

daar zeer veel scepsis rond. Kan u hieromtrent al een concrete planning afgeven.  

Schepen Govers zegt toe dat begin juli een firma de bermen verder komt afwerken en beter 

 inzaaien. We zijn benieuwd of dit het gewenste effect zal hebben. Hij geeft toe dat sommige 

 straten te smal zijn voor het verkeer dat er door moet met o.a. landbouwvoertuigen maar 

 concludeert daar verder iets uit. 

2. Kan de gemeente duidelijkere signalisatie zetten zodat zware vrachtwagens niet langs de 

Wolfstraat en de Hoevestraat naar Koekhoven rijden, maar de omleiding volgen zoals zou 

moeten? 

Men vindt het niet nodig meer te doen. Men herkent het probleem maar daar blijft het ook 

bij. Het bestuur zegt dat ook de aannemer regelmatig zelf de politie contacteert om 

overtredingen vast te stellen. Kan de gemeente geen actievere rol spelen, vragen we ons toch 

af. 

3. We vernamen vanuit de organisatie VZW zwerfkatten dat er een groot probleem zou zijn op de 

camping van Mersplas i.v.m. de zwerfkatten. Er zou wel een vrijwilliger mee bezig zijn, maar 

doordat de bewoners de katjes eten geven, is het voor de vrijwilligers niet gemakkelijk om deze 

katten te vangen en daarna te laten steriliseren door de gemeente. Het probleem blijft zich daar 

dus voordoen.  De VZW krijgt daardoor vaak zieke katjes en vooral in de winter, wanneer er niet 

veel beweging is op de camping, trekken deze katten ook verder naar andere buurgemeentes.  Hoe 

gaat de gemeente dit op korte termijn oplossen?  

Er is een vrijwilliger op de camping die de katten probeert te vangen. Deze worden dan op 

kosten van de gemeente gesteriliseerd. Men vindt deze aanpak voldoende hoe het nu is, men 

gaat zeker niet op een dwingendere manier optreden.  

4. Vlaams minister Zuhal Demir maakt via een projectoproep 15 miljoen euro vrij waarmee ze 

burgemeesters en schepenen wil overtuigen om in te zetten op lokale onthardingsprojecten in de 

gemeente. Er zouden 15 projecten een financiering krijgen.  

Wij denken dat er in Merksplas wel wat voorstellen zouden kunnen ingediend worden. We denken 

dan bijvoorbeeld aan het Kerkplein dat voor ons een stuk groener zou kunnen worden ingericht of 

het plein voor het gemeentehuis. Is de gemeente van plan om een project in te dienen in dit kader?  

De burgemeester had de oproep al eens bekeken, maar denkt dat Merksplas niet meteen 

hiervoor in aanmerking komt. Het is ook zo dat naast Vlaanderen ook de gemeente Merksplas 

geld zou moeten bij op leggen.  

Het voorstel om  het Kerkplein en de Markt meer te vergroenen, werd niet meteen van de 

 tafel geveegd.  

 

 



  

 

   

 

 

Enkele punten van op de gemeenteraad 

 

1. Het verslag dat men steeds opmaakt van de gemeenteraad geeft niet altijd de hele zitting 

woordelijk weer. Nochtans staat dat zo wel beschreven in het decreet. Men mag ook 

kiezen voor een audioverslag. Ook dat is voor ons zeker een optie want zo kan de burger 

de ganse gemeenteraad nadien nog een keer beluisteren. Elke maand moeten we hier op 

tussenkomen en aanpassingen aanbrengen. Ons geduld is nu een beetje op. We vragen 

dus vriendelijk aan het bestuur om ofwel te werken met een correct woordelijk verslag 

ofwel met een audioverslag.  

 

2. Het energie- en klimaatactieplan 

De gemeente heeft een heel plan moeten opmaken met allerlei acties in verband met 

energie en het klimaat. Het plan is veel te vaag en zonder concrete zinvolle acties.  

Het bestuur doet vandaag veel zaken die tegen het klimaat zijn: men bouwt -waar wij niet 

tegen zijn- maar doet dat een manier die niet het klimaat bevordert: geen openbaar groen, 

veel te veel autoverkeer in het centrum. Het bestuur heeft geen moderne en frisse visie 

op wonen in een dorp als het onze.  

Nog niet zo lang geleden wilde men 60 bomen omhakken in de Wolfstraat en nu staat er 

in het plan dat men bomen gaat planten. Niet heel erg consequent vinden wij.  

Men streeft ernaar om de bewoners meer op de fiets te krijgen maar men laat wel toe dat 

bijvoorbeeld in de Moerstraat er nog steeds 70 wordt gereden.  

Waarom maakt men van het centrum geen zone 30 zoals dat in vele steden en gemeenten 

nu al het geval? Ook daar wil het bestuur niet van weten. 

 

3. Financiën 

De jaarrekening stond op de agenda en dat is altijd een lastige discussie omdat het bestuur 

graag met cijfers jongleert. De Kolonie is naast personeel de belangrijkste uitgavenpost. In 

de budgetten van de Kolonie zitten ook veel subsidies van de Vlaamse overheid. De 

belangrijkste conclusie is dat de gemeente is moeten gaan lenen om al haar activiteiten 

rond te krijgen. Op zich is er met lenen niets verkeerds als men ook voldoende naar de 

uitgaven kijkt. En daar hebben wij wel vragen bij.  

 

4. Jaarverslag 2020 

Heel wat gegevens over alle diensten van de gemeente. Om te weten of we als gemeente 

goed bezig is het belangrijk om ons te vergelijken met andere gemeenten van dezelfde 

omvang. Denken we aan de technische dienst, de bibliotheek enzovoort. Het bestuur vindt 

vergelijken en dus ook leren van andere gemeenten niet zo erg belangrijk: wij zijn goed 

bezig zeggen ze. 

 


